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Fråga till Katarina Nyberg Finn (S) 

När är rätt i tiden? 

Hälso- och sjukvårdsnämnden har stora underskott som har ökat i stadig takt under 2023 

års 5 första månader. 

De möjliga åtgärder som identifierats hittills under året eller åtminstone valts att 

presenteras för nämnden är tämligen blygsamma och oklara om de ens kan realiseras. 

Nämnden i juni tog även del av informationen att det är för sent att göra något på år 2023 

så det är bättre att vi riktar in oss på 2024. 

Oppositionen har på nämndsammanträdena i mars, april, maj och nu senast i juni yrkat 

på att nämnden ska gå till fullmäktige för att få dess syn på huruvida HSN antingen ska 

nå en ekonomi i balans, tillföras mer pengar eller tillåtas gå med underskott. Vid samtliga 

tillfällen har dessa yrkanden avslagits av majoriteten (S, V och KD) med hänvisning till att 

det är för tidigt. 

Så på hela taget, mars var det för tidigt, i april var det för tidigt, i maj var det för tidigt 

men, hör och häpna, i juni är det för sent att agera för att nå en budget i balans och 

samtidigt finns ingen vilja att höra fullmäktiges åsikt. 

Mot bakgrund av hur det sett ut detta år och utifall 2024 skulle visa sig vara lika 

utmanande, när är rätt i tiden att agera då? 

Jennie Klaesson (M) 
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